
  

Tokerudskole, FAU-møte 25.9.2023 kl. 18.00.  
Sted: Skolens Bibliotek 

 

Oppmøte: Monika Holaker 8A, Helene Arnesen 8B, Magnus Bjørkås 8C, Anett Johansen 8C, 

Halima Mahmoud 8D, Fartun Farah 9A, Thomas A. Weiby 9B, Håkon Johansen 9D, Mona 

Eckhoff Sørmo 10A, Kirsti Juvik 10C, Hanne Aanensen 9A/leder.  

 

 

1/23: Godkjenning av innkalling  

Ingen kommentarer til innkallingen.   

 

2/23: Informasjon fra skolens ledelse (v/rektor) 

Skolestart 

Inntil forrige uke, rolig. 8. trinn begynner nå å røre litt på seg. Jentekonflikter fra barneskolen 

dykker opp igjen. To jente-slåsskamper de siste ukene.  Skolen har rutiner på dette. Ringer 

hjem ved vold, skolen kommer til å bruke mer anmeldelser enn tidligere ved vold. De ser mer 

vold de siste årene. Stor forskjell på jentekonflikter (mer komplisert) og guttekonflikter. Men, 

generelt rolige elever hittil i år.  

Skolen har mottatt 2,8 millioner for å utjevne levekårsforskjeller, 3 miljøarbeidere er ansatt 

(unge menn), dette hjelper.  

Prøver nå å få til aktiviteter som jentene også vil gjøre. Undersøkelse på gang om hva 

jentene har lyst til å gjøre.  

Biblioteket er åpent.  

«Meråpen skole» 3 dager i uken (dvs. frem til kl. 17). Boksirkel, matlagingsgruppe, 

negledesign er noen av ideene som har kommet frem av aktiviteter.  

Gymsal og spillerom er åpent i storefri. Fordelt på trinn, samt en egen tid bare for jenter. 

 

Skolemat: Litt usikkert hvordan det blir enda.  En ny «kantinedame/ernæringsfysiolog» 

holder i dette, dette skoleåret, det skal bli et fullverdig måltid. Matkurs etc.   

Blåkors er en av de leverandørene som testes, skal teste dem i 1 måned (25 kr pr elev), 

hente mat når de kommer.  

Blir det rester skal dette gå til meråpen skole, det skal ikke være noe matsvinn.  

Har bare midler til 280 elever, jobber med dette, alle skal få. Ser også på løsning der en får 

bakker med mat, levert i klasserommet, slik at alle spiser der.  

Kantinen; ser på muligheten å ha den også åpen, litt usikkert, skal være elevstyrt.  

Må ha industri-oppvaskmaskin og kjørler til kjøkkenet, skolen har fått 100 000,- til dette, men 

det er trolig ikke nok.  

Frukt på morgenen fortsetter, ser ingen sløsing her. Dette er populært.   

 

Mobbeforetak Skolen har mottatt kr. 4000,- Rektor foreslår at det går til Kulturdagen. I år 

skal den være for alle elevene, ikke bare 8.trinn. Dette blir i november. FAU godkjenner 

dette.  

 

Mobilforbud – diskuteres i FAU, Mobilhotell?? (3000,- pr. hotell x 25 klasserom). Må være 

låsbart, skolens erstatningskrav …? Kan det brukes noe billigere? Klarer ikke å håndheve 

total forbud. Ikke noe stort problem i timene/klasserommet.  

 

Kommentar fra FAU: Enig om å få bort mobilene. Legge fra seg i timen er greit. Lærerne 

ønsker også dette (ref. Driftstyret). Mobilhotell. Slipper filming, mobbing gjennom dagen. Mer 

sosialisering.  

FAU mener det er verdt å investere i mobilhotell.   

 

 



  

Status PCer: Disse må være på skolen pga. svinn og skader tidligere. FAU var tydelige i 

vår, at ungene må få ta med disse hjem. 

 

Kommentar fra FAU: Foreldrene mener vi bør ha kontrakter på dette, slik at ungene kan ha 

med PCn hjem. Hvordan kreve digital innlevering om de ikke har PC? Sosialutjevning.  

Kan skolen her være tydeligere i kontraktene?   

 

Vitnemålsutdeling i Tokerudhallen  

FAU bør ha en rolle her. Hyggelig ramme. I vår fikset lærerne, foreldre hadde med kake.  

 

LOS: Hadde 2 i fjor, en ny nå. Losens oppgave er å «Lose ungene igjennom», være et 

bindeledd mellom ungdomsskole og videregående.  

 

Foreldrekafe – tema, rus, nettvett-temaer etc. Rustesting er ikke lov (Politiet). Skolen kan 

ikke gjøre noe med rusa elever (kan bare ringe foreldrene). All testing må gjøres frivillig.  

Salto-møte etter høstferien (rektor/ledelsen). 

 

 

3/23: FAU forventninger 

Kort om hva som forventes av en FAU representant:  

- Gi informasjon på foreldremøte 

- En representant pr. klasse. 

- Gi beskjed til vara om du ikke kan komme på FAU møtet 

 

 

4/23: SMU og Driftsstyret 

Driftsstyre: Diskusjon rundt mobilforbud samt dette med Pc-ene. Har politikerne på vår side. 

Økonomien er god, mange dyktige lærer. Rolig start.  

Miljøteamet, bare menn. Det burde vært noen damer også. Bygge videre på dette.  

 

SMU: Har ikke hatt noe møte foreløpig.  

Bruke teater inn mot jentegrupper? F.eks. Kloden teater. FAU repr. i SMU har spilt inn dette 

på møtene i vår. Skolen har vært i kontakt med teateret ang et møte, men de har foreløpig 

ikke svart på henvendelser eller møtt etter avtale med skolen.   

 

 

5/23: Høstens aktiviteter 

Nettvett – skolen tar initiativ til dette, vanligvis på 8. trinn.  

 

Natteravn 

Natteravnsgruppe Vestli – prøver å få til flere foreldre å gå. Møte 27/9 i Vestlisvingen 82, kl. 

19.00. FAU oppfordres til å komme.  

Natteravnene i bydelen, har også begynt å gå i sentrum. Har 3 biler, kan ha vaffel/kaffe/utstyr 

etc.   

  

Forslag å invitere til foreldrekafe med besøk fra natteravnene. Dato 23. oktober. Kl. 19.00 – 

20.30. (Helene Arnesen (8B) tar tak i dette, får evt. med noen fra sin gruppe) 

 

Kirsti, Helene og Fartun baker kake. Hanne ordner kaffe.  

Hanne får Anne Brit til å sende skolemelding i forkant.   

 

 

6/23: Valg til ulike verv  



  

- SMU  - De samme representantene fortsetter ett år til (Mona Eckhoff Sørmo og 

Thomas A. Weiby) 

- Driftstyre  - trenger 1 ny person, Halima Mahmoud valgt inn 

- FAU-styre – Kirsti Juvik og Thomas A. Weiby fortsetter 

- Leder – Hanne Aanensen fortsetter 

 

 

7/23: Eventuelt 

Hva forventes av foreldrene?  

Skolemelding – be alle oppdatere sin mailadresse – FAU repr. kan sende ut referat etc.  

Hanne får Anne Brit til å sende ut melding om dette, ønske fra FAU.  

 

Oslo KFU – info. Sendes på mail til hovedrepresentantene i FAU.  
 

 

Referent 

Hanne Aanensen 

 

 


